
 

 

 

 

 

Vragen over inenting zuigelingen  

 

In de LC van woensdag 26 juni jl. stond dat er minder zuigelingen ingeënt worden in 

grote plaatsen in Fryslân. De PvdA heeft hierover de volgende vragen: 

 
 

 

Is het bekend bij het college dat er in onze gemeente minder zuigelingen en dreumesen 

ingeënt worden? Volgens de LC voor onze gemeente een percentage van 2,9% naar 

5,6% 

 

[Klik voor antwoord] 

 

 

Wat is de oorzaak dat er minder zuigelingen ingeënt worden? 

 

[Klik voor antwoord] 

 

 

Wat opvalt is dat er in het zuidoost Fryslân een grotere stijging is dan in de rest van 

Fryslân volgens het onderzoek. Is hier een verklaring voor en is hierdoor de kans op een 

infectieziekte ook groter? 

 

[Klik voor antwoord] 

 

 

Hoe gaat onze gemeente voor de toekomst zorgen dat dit percentage van 5,6% weer 

naar beneden gaat? 

 

[Klik voor antwoord] 

 

 

 

 

Van 

B. van der Ven - PvdA 

Portefeuillehouder 

J. Zoetendal 

Behandeling ambtenaar 

J. Sloothaak 

Datum ontvangst vragen 

05-07-2019 

Vragen beantwoorden voor 

05-08-2019 


